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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Miként lehet megakadályozni, hogy a szabadon engedett 1385 elítélt 
embercsempész ne kövessen el újabb bűncselekményeket a déli határnál?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2023 nyarának végéig közel 1400 embercsempészt engedett  ki  a  börtönből  a kormány annak a
veszélyhelyzeti felhatalmazásnak köszönhetően, amely lehetővé tette, hogy a reintegrációs őrizet
szabályait a megszokottól eltérően lehessen használni. Ez lényegében annyit eredményezett, hogy
1400 súlyos bűncselekményért elítélt külföldi személy lényegében alig pár hét szabadságvesztést
követően szabadult a fogva tartásból ahelyett, hogy az elkövetett bűncselekményekért még sok évig
börtönben  maradt  volna.  A  börtönbüntetés  célja,  hogy  az  elkövetett  bűncselekményért
„megfizessen”  az  elkövető,  és  hogy  megakadályozza,  hogy  esetlegesen  ez  idő  alatt  újabb
bűncselekményt kövessen el, ezáltal a társadalomnak kárt okozzon.

Nyilvánvaló  ezek  a  célok  semmilyen  módon  nem  tudnak  érvényesülni,  ha  a  külföldi
embercsempészeket elengedik a börtönökből, akik zavartalanul vissza tudnak menni Szerbiába vagy
Dél-Európába,  ahol  továbbra is  szervezetten folytathatják az emberek csempészését.  Ez azért  is
káros és veszélyes, mert az utóbbi időben ez már odáig fajult, hogy az embercsempészek egyre
erőszakosabban támadják a határzárat és a határon szolgálatot teljesítő magyar rendőröket.  És ezek
pont azok a bűnözők, akiket a kormány már korábban elengedett a magyar börtönökből.  Világosan
látszik, hiába küzdenek az októberre amúgy is drámaian megfogyatkozó határvadászok (októberre
már csak 1142-en álltak szerződéses viszonyban), a frissen elengedett 1385 embercsempész és az
általuk hozott emberáradat jókora fölényben van.

Mindezekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat:

-          Mikor  fogják  eltörölni  az  új  reintegrációs  őrizeti  szabályt,  amely  lehetővé teszi,  hogy a
bevándorlást szervező embercsempészek idejekorán szabaduljanak a börtönből?



-          Miként lehet megakadályozni,  hogy a szabadon engedett  1385 elítélt  embercsempész ne
kövessen el újabb bűncselekményeket a déli határnál?

-          Miként  fog  helytállni  az  állam  a  rendvédelmi  szervek  dolgozóinál  okozott  személyi
sérülésekért, amennyiben azt a korábban szabadon engedett embercsempész okozta?

Várom érdemi válaszát!
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